
               Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha          

                                        v Martine konaného dňa 19.10.2023 

  

 počet prítomných členov –   7 prezenčne, 1 online  

 počet neprítomných členov –  3 

 z toho ospravedlnených –  3 

RŠ je uznášania schopná. 

hosť – riaditeľka školy PaedDr. Eva Kuková 

 

Program: 

1) Otvorenie a privítanie 

2) Informácie riaditeľky školy  

3) Informácie predsedu RŠ 

4) Diskusia 

5) Uznesenie a záver 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a privítanie 

Na úvod zasadnutia predseda Rady školy MUDr. Dalibor Murgaš privítal všetkých 

prítomných členov rady školy. Sedem členov sa zúčastnilo na zasadnutí prezenčne, jeden člen 

bol pripojený prostredníctvom ZOOM. Predseda RŠ predstavil nových členov Rady školy -  

Mgr. Máriu Benedekovú ako zástupcu Žilinského samosprávneho kraja a zástupcu študentov 

Líviu Hüberovú. Nasledovne oboznámil členov s programom zasadnutia. Vyzval pani 

riaditeľku, aby informovala o dôležitých skutočnostiach týkajúcich sa chodu školy. 

 

K bodu č. 2: Informácie riaditeľky školy  

Riaditeľka školy PaedDr. Eva Kuková informovala prítomných členov Rady školy o Správe  

o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023, 

ktorá bola predložená členom RŠ v elektronickej podobe dňa 13.10.2023. Doplnila 

podrobnejšie informácie a pripomenula, že školský rok 2022/2023 bol 30. školským rokom 

v existencii školy. Upozornila na kľúčové časti správy a predstavila najvýznamnejšie úspechy 

v školskom roku 2022/2023.  

Informovala členov RŠ o aktuálnom školskom roku a predstavila zámery v pedagogickej, 

personálnej a MT oblasti v školskom roku 2023/2024. Podrobnejšie informovala 

o hospodárení školy. 

 

K bodu č. 3: Informácie predsedu 

Pán predseda rady školy poďakoval pani riaditeľke za informácie a následne predložil na 

schválenie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2022/2023 v takom rozsahu, ako bola predložená. 



Hlasovanie:   za hlasovalo 8 členov,  proti - 0,  zdržal sa - 0 

RS odporúča schváliť Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy za školský rok 2021/2022 

 

K bodu č. 4: Diskusia 

p. Murgaš - sa zaujímal o plán výkonov na ďalší školský rok 

reakcia: p. Benedeková - nová členka Rady školy informovala, že predložili návrh, aby  

nový plán výkonov bol 60 žiakov, dve triedy 

p. Murgaš – sa zaujímal, či žiaci so ŠVVP potrebujú asistentov 

reakcia: p. riaditeľka informovala o počte žiakov so ŠVVP, o podporných opatreniach, ktoré 

škola ponúka. Požiadavky na asistentov zatiaľ nebola zo strany žiakov alebo zákonných 

zástupcov. Informovala o individuálnom vzdelávaní 1 žiaka so ŠVVP v kvarte. 

p. Pšenka - sa zaujímal, či nám bola refundovaná finančná čiastka za energie  

reakcia: Pani riaditeľa informovala o dofinancovaní energií vo výške 39 000 € ministerstvom 

školstva 

p. Murgaš - sa zaujímal o počet prijatých žiakov - dievčat po prijímacích skúškach a počet 

žiakov - dievčat uvedených v Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 

2022/2023 

reakcia: počet prijatých žiakov -  dievčat je uvádzaný rozdielne, iné sú počty po prijímacích 

skúškach a iné po zápise žiakov. Autoremedúrou boli prijaté dievčatá a preto sa navýšil počet 

dievčat v správe. 

L. Hüberová - pochválila lepšiu úroveň stravy v školskej jedálni, väčší výber jedál 

obohatených o rôzne druhy šalátov a ovocia 

reakcia: nakoľko bol zvýšený poplatok za potraviny (z 1,90 € na 2,30 €), úroveň stravovania 

a ponuka jedál v ŠJ sa zlepšila. Rodičia žiakov prímy až kvarty platia len režijný poplatok vo 

výške 0,50 € za odobraté jedlo. Pravdepodobne dôjde k navýšeniu réžií od januára 2024. 

p. Sedláčková - sa zaujímala, ako sa preplácajú pomôcky pre žiakov z finančných 

prostriedkov Výboru rodičovského združenia 

reakcia: finančné prostriedky sa schvaľujú na každom zasadnutí Výboru RZ na základe 

žiadosti. P. Sedláčková informovala o sponzorskom dare rodiča - doskočisko, je však 

potrebné dokúpiť príslušenstvo 

 

K bodu č. 5: Uznesenie a záver 

 

Rada školy berie na vedomie:  

Informácie riaditeľky školy  

 

 



Rada školy prerokovala a navrhuje schváliť: 

Správu  o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2022/2023 

 

Predseda Rady školy MUDr. Dalibor Murgaš ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za 

účasť.  

 

V Martine 19.10.2023 

 

 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomníčka Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha v Martine 

 

................................................................................ 

 

 

 

Predseda rady školy: Doc. MUDr. Dalibor Murgaš, PhD, MHA 

 

................................................................................ 


